LUKOIL MID-EAST LIMITED

Announcement on Tender No. 268.WO.TND.LOM.2019: "Provision of Due Diligence Services (Integrity Check of Business Entities and Individuals)"

LUKOIL MID-EAST LIMITED, a designated Operator for the West Qurna (Phase 2) Contract Area in the Republic of Iraq, is developing the West Qurna-2 oil field under the Development and Production Service Contract signed with the South Oil Company of the Iraqi Ministry of Oil.

Legal entities, domestic Iraqi and foreign companies having experience of supplies similar by nature to the subject of the Tender, which are allowed by the legislation of the Republic of Iraq and/or by their country of certification to perform supplies to the Republic of Iraq, may participate in the Tender.

Companies acting as Bidders shall meet the following minimal qualification requirements specified in Tender Documentation, including:

- a) Average annual turnover for the last 3 (three) years not less than USD 800,000 (eight hundred thousand US Dollars);
- b) Proven fact of investigations already conducted in the countries of the relevant regions;
- c) To have not less than 3 framework agreements for due diligence services for the last 3 (three) years performed by the Bidder.

A full set of the Tender Documentation may be obtained after submission of a written application along with sufficient information confirming that the company meets the minimal qualification requirements set out above (applications on the letterhead signed by an authorized person shall be received before 24.10.2019). To submit the written application please follow the instructions specified to the following link: http://www.lukoil.com/Company/Tendersandauctions/Tenders

The written request of Bidder shall contain the following information:

• Full name of company; mail address; phone; fax; e-mail address; full name of contact person and his e-mail address.

The Tender Documentation shall be sent in electronic form without any responsibility for loss or late arrival after submission of a written application as noted above.

Envelopes with Bids shall be delivered to the address specified in Tender Documentation before 3:00 p.m. (Baghdad time) 24.11.2019.

All communication regarding the Tender should be conducted through the following email: tender@lukoil-international.com.

شركة لوك أويل ميد إيست المحدودة

تعلن المناقصة رقم 268.WO.TND.LOM.2019 تقديم خدمات الحرص الواجب (فحص نزاهة الكيانات التجارية والأفراد)

تقوم شركة لوك أويل ميد إيست المحدودة العاملة بصفة مشغل مشروع غرب القرنة (المرحلة الثانية) في جمهورية العراق بتطوير حقل غرب القرنة (مرحلة ٢) في إطار عقد الخدمة للتطوير والإنتاج المبرم مع شُركة نفط الجنوب التابعة لوزارة النفط

يحق الاشتراك في هذه المناقصة للشخصيات الاعتبارية والشركات المحلية العراقية والأجنبية التي تتمتع بخبرة تجهيزات مشابهة لتلك الواردة في هذه المناقصة والتي يسمح لها بالعمل في جمهورية العراق بموجب القوانين العراقية النافذة و/أو بموجب التراخيص الصادرة من قبل دولها الأصلية.

على الشركات المتقدمة بالعروض أن تتمتع بمتطلبات الحد الأدني للتأهيل المحددة في وثائق المناقصة بما فيها ما يلي:

- a) ألا يقل متوسط مبيعاتها السنوية خلال ثلاث (٣) سنوات أخيرة عن ٨٠٠،٠٠٠ (ثمانمائة ألف) دولار أمريكي؛
 - ليل موثق على إجراء التحقيقات المماثلة سأبقأ في بلدان الأقاليم ذات الصلة؛
- c أن يكون لها ما لا يقل عن ٣ اتفاقات إطارية لتقديم خدمات الحرص الواجب خلال السنوات الثلاث (٣) الاخيرة منفذة من قبل مقدم العرض.

يمكن الحصول على كافة وثانق المناقصة عقب تقديم طلب خطى مرفق بمعلومات وافية تؤكد أن الشركة العارضة تستجيب لمتطلبات الحد الأدنى المذكورة أعلاه (يتم تقديم الطلب على الأوراق الرسمية الخاصة بالشركة موقعاً من قبل الشخص المفوض في موعد أقصاه ٢٤-١٠-٢٠). من أجل تقديم طلب المشاركة يرجى اتباع التعليمات المحددة على الرابط أدناه: http://www.lukoil.com/Company/Tendersandauctions/Tenders

على أن يتضمن الطلب الخطى لمقدمي العطاءات المعلومات التالية:

• اسم الشركة الكامل وعنوان البريد والهاتف والفاكس وعنوان البريد الالكتروني والاسم الكامل للشخص المفوض بالاتصالات وعنوان بريده الالكتروني.

يجب إرسال وثائق المناقصة عبر البريد الالكتروني دون أي مسؤولية عن فقدانها أو تأخر وصولها، بعد تقديم طلب خطي كما

يتم تقديم العروض بالظرف المختوم في العنوان المذكور في وثائق المناقصة قبل تمام الساعة ٢٠:٠٠ م (بتوقيت بغداد) من تاریخ ۲۰۱۹-۱۱-۲۰

> يجب إجراء كافة الاتصالات الخاصة بالمناقصة أعلاه عبر العنوان الالكتروني الآتي: .tender@lukoil-international.com



BASHNEFT INTERNATIONAL B.V. announces the Re-Tender (Third Announcement) for Provision of Salman-2 Well Core Analysis, Block 12, Republic of Iraq

BASHNEFT INTERNATIONAL B.V. (a subsidiary of PJSOC BASHNEFT) is the Operator for Block 12 (Exploration Block) in the Republic of Iraq under the Exploration, Development and Production Service Contract signed with the South Oil Company (currently - Basra Oil Company) of the Iraqi Ministry of Oil.

Iraqi and foreign legal entities including Iraqi national and private companies as well as foreign companies having experience in works similar by nature to the subject of the RFOs, which are allowed by the legislation of the Republic of Iraq and/or by their country of certification to perform their activities in the Republic of Iraq, are invited to participate in the RFQs and submit their bids.

- 1. The winning bidder shall bear the fees of publishing the announcement in (3) daily Iraqi newspapers.
- 2. The company participating in the tender should submit the following documents (no objection letter issued by the Government Tax Authority for the year 2019, to have the experience in performing similar works ranging from (1-3), the company's memorandum of association, the company's certificate of incorporation, the identity of the contractors classification or the identity of the Chamber of Commerce according with the tender requirements, submit final accounts winning for the last two years, provide a Tax ID.
- 3. Submission of an authorization letter from the authorized person to submit the tender documents. The authorization shall be on the bidding company's letterhead and stamped with the company stamp with a copy of the identity of the authorized person.
- 4. Bid Bond issued by one of the approved Iraqi or foreign banks at the amount of 1% of the value of the Participant's Offer (Commercial Offer).
- 5. If the bids submission date falls on an official holiday, the next day shall be considered the bids submission date.
- 6. In case of the withdrawal of the tender winner (who offered the lowest price) from signing the contract, the contract will be offered to the bidder who offered the second lowest price, provided that he will agree with the price offered by the withdrawing tender winner. If the second lowest price bidder withdraws from signing the contract, the contract will be offered to the bidder who offered the third lowest price, provided that he will agree with the price offered by the withdrawing tender winner. And in the case of the withdrawal of the third contractor from the signing of the contract, there will be a re-tender.
- 7. Bidders shall submit 4 (four) separate sealed and signed envelopes (the 1st envelope for a technical offer, the 2nd envelope for a commercial offer, the 3rd envelope – for a Bid Bond, the 4th envelope – for a bidder's corporate documents). On each envelope the following information shall be mentioned: contents of the envelope, tender address and number, full company name, bidder's name, electronic address, telephone number.
- 8. The contractor is not obliged to accept the lowest bids.

Customer's Name: Bashneft International B.V.

- 9. The contracting authority may cancel the tender prior to the issuance of the letter of award based on justified reasons without compensating the bidders.
- 10. The bidder may not delete or modify any item of the tender documents or make any amendment thereof.
- 11. Bid Bond will be confiscated in case a bidder refuses to sign the contract after receiving a letter of award or when the bidder withdraws his bid from the tender within the bid's validity timeframe and after the closing date of the tender.
- 12. Foreign companies should submit proof of the existence of their office in Iraq.
- 13. The bids shall be submitted in hard and soft versions in two copies of each of all four envelopes mentioned above.

Procurement is organized by: Bashneft International B.V. Postal address: Republic of Iraq, Baghdad City, Hay Al-Jamaa, Quarter 913, Street 26, House No 48 E-mail and tel.: TsygankovAE@bashneft.ru; +7 (495) 228-15-80, Ext.: 99-589 Procurement Executive: Mr. Alexander Tsygankov

Bids acceptance time and place: Republic of Iraq, Basra, Az Zubayr, Iraq Energy City, 28th October 2019, from 09:00 a.m. to 12:00 p.m. (Baghdad time,

Bids opening time and place: Republic of Iraq, Basra, Az Zubayr, Iraq Energy City, 28th October 2019, 12:30 p.m. (Baghdad time, GMT+7).

To access the Tender Documentation please log on to http://zakupki.rosneft.com/node/520296

Notification on the Tender Procedure results will be published on the above-mentioned website and will be e-mailed to the participants. Expected period for reviewing participants' bids is 3-4 weeks after bids opening date.



تعان شركة باشنيفت الدولية عن اعادة طرح المناقصة (الاعلان الثالث) لتحليل عينات اللب لبنر "سلمان-٢"

شركة بالشنيفت الدولية هي الشركة التابعة لشركة بالشنيفت النفطية الروسية (شركة مساهمة عامة) وهي المشغل للرقعة ١٢ (الرقعة الاستكشافية) في جمهورية العراق ضمن عقد الخدمة للاستكشاف والتطوير والإنتاج والمبرم مع شركة نفط الجنوب (شركة نفط البصرة حالياً) التابعة لوزارة النفط العراقية.

بناءاً على ما تقدم فان كافة الشركات والمؤسسات العراقية والأجنبية مدعوة للمشاركة في هذه المناقصة بارسال العطانات بما في ذلك الشركات العراقية الوطنية والخاصة وكذلك الشركات الأجنبية والتي لديها الخبرة في أعمال مماثلة لموضوع المناقصة، والتي تسمح بها القوانين المعمول بها في جمهورية العراق و / أو في بلدها ولديها شهادة لأداء أنشطتها في جمهورية العراق وذلك بالالتزام بالشروط

١- يتم نشر الاعلان الخاص بالمناقصات في (٣) صحف يومية على ان يتحمل من ترسو عليه المناقصة اجور نشر الاعلان.

٢- تقوم الشركة المشاركة بالمناقصة بتقديم الوثائق التالية (كتاب عدم ممانعة صادر من الهياة العامة للضرائب لمنة / ٢٠١٩ ، اعمال مماثلة تتراوح ما بين (١-٣) ، عقد تأسيس الشركة ، شهادة تأسيس الشركة ، هوية تصنيف المقاولين نافذة أو هوية غرفة التجارة وحسب ما مثبت أزاء كل مناقصة ، تقديم حسابات ختامية رابحة لأخر سنتين ، تقديم حجب البطاقة التموينية ، تقديم هوية ضربيبة). 3- تقديم تخويل من الشخص المخول لتسليم وثانق المناقصة ويكون التخويل على نموذج الشركة المقدمة للعطاء ومختوم بختم الشركة مع نسخة من هوية الشخص المخول.

> 4- تقوم الشركة المشاركة بتقديم تأمينات اولية بموجب صك مصدق او خطاب ضمان نافذ من احد المصارف العراقية المعتمدة بقيمة 1% من قيمة عطاءه التجاري وبعكسه يستبعد العطاء. 5- تكون نفاذية العطاءات من تاريخ غلق المناقصة بمدة (٩٠) يوم والتأمينات الاولية بمدة (٢٨) يوم اضافة الى مدة نفاذ العطاء.

- في حالة انسحاب المقاول الأول (الأوطأ سعر 1) عن تنفيذ المشروع يتحمل فرق السعر بينة وبين المقاول الثاني و هكذا بالنسبة للمقاول الثاني ، وفي حالة انسحاب المقاول الثالث عن تنفيذ المشروع يعاد اعلان

6- اذا صادف يوم الغلق عطلة رسمية يعتبر اليوم الذي يليه هو موعد الغلق.

7- على المقاولين تقديم اربعة مغلقات منفصلة مغلقة ومختومة (مغلف بالعطاء الغني ، والاخر للعطاء التجاري ، والاخر للتأمينات الاولية ، والاخر لوثائق الشركة) يذكر على كل مغلف (عنوان ورقم المناقصة ، اسم الشركة الكامل ، اسم مقدم العطاء وعنوانه الالكتروني ، ورقم الهاتف ، وكتابة محتوى كل مغلف). 8- ان جهة التعاقد غير ملزمة بقبول أوطأ العطاءات.

9- لجهة التعاقد الغاء المناقصة قبل صدور كتاب الاحالة بناءا على اسباب مبررة دون تعويض مقدمي العطاءات

10- اليجوز لمقدم العطاء شطب او حك اي بند من بنود وثائق المناقصة او اجراء اي تعديل عليها.

11- مصادرة التامينات الاولية لمن تحال اليه المناقصة عند نكوله عن توقيع العقد بعد التبليغ بكتاب الاحالة او عند سحب مقدم العطاء لعطائه خلال نفاذيته وبعد غلق المناقصة.

12- على الشركات الاجنبية تقديم مايتبت لديهم مكتب في العراق. 13- يقدم العطاء بشكل ورقى والكتروني بنسختين لجميع المغلقات الاربعة المذكورة اعلاه من قبل الشركة المقدمة للمناقصة.

يتم تنظيم إجراءات المناقصة من قبل :شركة (Bashneft International B.V.).

العنوان البريدي: جمهورية العراق ، بغداد ، الجادرية ، حي الجامعة م/٩١٣ شارع ٢٦ ، دار ٨٤.

البريد الإلكتروني والهاتف: TsygankovAE@bashneft.ru حجور (495) 228-15-80, Ext.: 99-589 البريد الإلكتروني والهاتف:

مسؤول المشتريات التنفيذي: السيد/ اليكساندر تسيكانكوف

اسم الزيون: .Bashneft International B.V

المكان والموعد لقبول العروض: جمهورية العراق ، البصرة ، الزبير ، مدينة الطاقة العراقية، التاريخ: ٢٨ أكتوبر تشرين الأول ٢٠١٩، من الساعة التاسعة صباحاً الى الساعة الثانية عشر ظهراً بتوقيت

المكان والموعد لفتح العروض: جمهورية العراق ، البصرة ، الزبير ، مدينة الطاقة العراقية ، التاريخ: ٢٨ أكنوبر تشرين الأول ٢٠١٩ ، الساعة الثانية عشر والنصف ظهر أبتوقيت بغداد.

http://zakupki.rosneft.com/node/520296 للحصول على وثائق المناقصة يرجى زيارة العوقع المحصول على وثائق المناقصة يرجى زيارة العوقع

وسيتم نشر نتائج المناقصة على الموقع المذكور أعلاه كما وسيتم إرسالها ايضاً بالبريد الالكتروني إلى المشاركين. يُتوقع ان تكون فترة دراسة عطاءات المشاركين (٣ – ٤) أسابيع من تاريخ فتح